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Radny Rady Miejskiej 
Pan Stanislaw Bartczak 

za posrednictwem 

Przewodniczqcej 
Rady Miejskiej w Klodzku 

W zwiqzku z pismem Przewodniczqcej Rady Miejskiej BR 1 1 .  0003.19.2019 z dnia 22,07.2019 
roku dotyczqcej interpelacji Pana Stanislawa Bartczaka Radnego Rady Miejskiej w Klodzku 
dot, zlozonych wnioskow w sprawie sprzedazy rr~ieszkan grnin~iych polozonych przy 
ul. Korytows kiej oraz ul. Warszawy Cer~,trum, u przejmie wyjasniam: 

Ad.1. Liczba wrlioskow w sprawie sprzedazy lokali gminnych od 01.03.2017r. do dnia 
22.07.2019r. zloionych przez najemcow lokali mieszkalnych pol, w Klodzku przy 
ul. Korytowskiej opisanych w interpelacji - wynosi 66. 

Ad.2. Liczba wnioskow w sprawie sprzedazy lokali gminnych od 01.03.2017r. do dnia 
22.07.2019r. zlozonych przez najemcow lokali mieszkalnych pol, w Klodzku w budynkach przy 
ul, im. Warszawy-Centrum okreslonych w interpelacji od dnia 01 . I  1.201 5r. do dnia 
22.07.2019r. - wynosi 65. 

Ad.3. Liczba wnioskow w sprawie sprzedazy mieszkali gminnych zlozonych od dnia 
01.03.2017r. do dnia 22.07.2019r. przez najenicow lokali rrlieszkalnych polozonych 
w budyrlkach irlnych niz okreslone w pkt. 1 i 2 niniejszego pisma - wynosi 162. 

Ad.4. I-iczba aktow notarialnych sprzedazy lokali mieszkalnych na rzecz najemcow pol. przy 
ul. Korytowskiej od dnia 01.03.2017 r. do dnia 22.07.2019 r. - wynosi 0. 

Wskazac w tym miejscu nalezy, iz po uzyskaniu mozliwosci wykreslenia hipoteki 
i uregulowaniu tej kwestii w ksiqgach wieczystych, niezbqdne bylo dla prawidlowego zbycia 
poszczegolnych lokali na rzecz najemcow dokonanie podzialu geodezyjnego nieruchomosci 
w celu wydzielenia dzialek zabudowanych poszczegolnymi budyr~karni. Na przelomie lipca 
i sierpnia rozpoczqte zostanq czyrlnosci zwiqzane z procedurq sprzedazy poszczegolnych lokali 
na rzecz ictl najemcow. 

Ad.5. Liczba aktow notarialnych sprzedazy na rzecz najemcow gminnych lokali mieszkalnych 
polozonych w Klodzku przy ul. im. Warszawy-Centrum dokonanych od dnia 01.03.2017r. 
do 22.07.2019r. - wynosi 52. 



Ad.6. Liczba aktow notarialnych umow sprzedazy lokali mieszkalnych na rzecz najemcow 
zlokalizowanych przy ulicach innych niz wymienione w pkt. 4 i 5 odpowiedzi, dokonanych od 
dnia 01.03.2017r. do dnia 22.07.2019r. - wynosi 67. 

Wnioski w zakresie sprzedazy lokali koniunalnych na rzecz najemcow realizowane s q  
na biezqco, zgodnie z datarr~i wplywu (w 2017 realizowano wnioski z 2016r.). Wskazac nalezy, 
iz od 1 marca 2017r, notuje sie zwiekszenie sprzedazy. Przed 1 marca 2017r. dokonywano 
sprzedazy jedynie ok. 30 lokali rocznie, obecnie zbywanych jest przez Gmine Miejskq Klodzko 
na rzecz najemcow ok. 60 lokali mieszkalnych rocznie. 

Na tryb pracy, a zatem i wydajnosc Wydzialu wplyw majq rowniez kontrole 
przeprowadzane w zakresie wykonywanych zadan, jak rowniez ilosc i szczegolowosc 
interpelacji skierowanych do Burmistrza Miasta Klodzka, a posrednio merytorycznie do 
Wydzialu Gospodarki Mieniem Komunalnym i Planowar~ia Przestrzennego. 

W zakresie pytan od 7 do 10 zawartych w interpelacji Wydzialy tut. Urzedu nie posiadajq 
dokunientow umozliwiajqcych udzielenie wyczerpujqcej odpowiedzi. Z zapisow ksiegi 
wieczystej wynika, iz nieruchomosc, na ktorej zlokalizowane sq  budynki ul. Warszawy Centrum 
zostala przekazana Gminie Miejskiej Klodzko Decyzjq Wojewody Walbrzyskiego G.K.VIII- 
822511 531K/91 z dnia 28.05.1 999r. W zakresie nieruchomosci zabudowanej budyn kami 
wielorodzinnymi ul. Korytowskiej w dniu 31 maja 1991 r, zostala wydana przez Wojewode 
Walbrzyskiego Decyzja o stwierdzeniu nabycia przez Gmine Miejskq Klodzko prawa wlasnosci 
GK Vlll-822511611Kl91. 

W ksiegach wieczystych dotyczqcych nieruchomosci, na ktorych wybudowano zarowno 
budynki przy ul. im. Warszawy Centrum, jak rowniez zabudowania wielorodzinne przy 
ul. Korytowskiej nie notuje sie ograniczen w zakresie sprzedazy. 

Decyzja o wybudowar~iu w tym rr~iejscu osiedla zapadla po tzw, powodzi tysiqclecia 
z lipca 1997 r. Wiqzala sie ona z planem minister Barbary Blidy, pelniqcej wowczas funkcje 
prezesa Urzedu Mieszkalnictwa i Rozwoju Miast w rzqdzie Wlodzimierza Cimoszewicza. 
Przewidywal on budowe osiedli domow jednorodzinnych dla powodzian w miejscowosciach 
dotknietych kataklizmem. Budowe takiego osiedla sfinansowala w Klodzku gmina Warszawa- 
Centrum. 25 budynkow powstalo w ekspresowym tempie na przeloniie 199711998 r., dajqc dach 
nad glowq wielu rodzinom powodzian z terenu Klodzka: Wyspy Piasek, Przedrr~iescia 
Wojciechowickiego i Przedmiescia Nyskiego 

Wskazac rowniez nalezy, iz informacje okreslone w interpelacji (pytania 1-6) w zakresie 
lat 2017- 2018, ktorej niniejsze pismo dotyczy Radny Rady Miejskiej w Klodzku, jak i kazda 
inna osoba, mogl pozyskac zapoznajqc sie z informacjami o stanie mienia za rok 2017 oraz 
2018, lnformacje te przedstawiane s q  Radzie Miejskiej w Klodzku corocznie do 31 marca 
i publikowane na BIP, sq  rowniez zalqcznikiem do budzetu. 

Zaznaczyc nalezy, iz zgodnie z art. 24 ust. 4 ustawy o samorzqdzie gminnym 
,,lnterpelacja dotyczy spraw o istotnym znaczeniu dla gminy, lnterpelacja powir~na zawierac 
krotkie przedstawienie stanu faktycznego bqdqcego jej przedmiotem oraz wynikajqce 
z niej pytarria."; 
W zadnej z interpelacji przedstawionej przez Pana Stanislawa Bartczaka Radnego Rady 
Miejskiej w Klodzku nie wykazano ,,istotnosci" zadawanych pytari dla interesu gminy, nie 



wskazano rowniez ,,krotkiego przedstawienia stanu faktycznego bedqcego jej przedmiotem", 
z ktorego to stanu wynikajq stawiane w interpelacjach pytania. Samo ,,pytanie wyborcow" nie 
przesqdza o ,,isto.tnosci" zadanego pytania dla interesu gminy. 

Majqc na uwadze trwajqcq kontrole Regionalnej lzby Obrachunkowej, jak rowniez ilosc 
wnioskow i procedur realizowanych przez Wydzial Gospodarki Mieniem Komunalnym 
i Planowania Przestrzennego, przypominam Radnemu Rady Miejskiej w Klodzku - Panu 
Stanislawowi Bartczakowi o obowiqzku stosowania zapisow ustawy o samorzqdzie gminnym 
i kierowanie pytan ,,istotnych dla interesu gminy" wraz z uzasadnieniem stanu faktycznego, 
z jakiego pytania zawarte w interpelacji wynikajq. 

Obecnie udzielanie odpowiedzi, tworzenie opracowan syntetycznych tylko ,,z uwagi 
na pytar~ia ~iiieszka~icow" opoir~ia procedury i postepowania prowadzone na wniosek 
mieszkancow, czy to w ramach procedury cywilnej, czy admir~istracyjnej. Ilosc i szczegolowosc 
interpelacji, brak wykazania ,,istotnosci" interesu gminy oraz star~u faktycznego bedqcego 
podstawq interpelacji, okresy za jakie informacje s q  zqdane, oraz podmioty, ktorych interpelacje 
dotyczq wyraznie wskazujq na dzialanie ztosliwe i celowe, majqce na celu opoznienie procedur 
realizowanych przez Wydzialy. 

Otrzymujq: 
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